

1 Riyadh Capital Leads Region's Largest Pre-IPO funding round for Q-Commerce Firm Ninja, making it Saudi Arabia's Newest Unicorn

Riyad Capital led a \$250 million funding round for Ninja, positioning the Saudi-based quick delivery platform among the Kingdom's tech unicorns.

The round highlights Riyad Capital's leadership in the regional Private Equity and Venture Capital ecosystem. Riyad Capital has invested in and successfully exited several technology startups through its platform including Foodics, Sure Global Tech, Trukker and Unifonic.

Founded in 2022, Ninja operates across Saudi Arabia, Bahrain, Qatar, and Kuwait, offering rapid delivery services spanning groceries, household essentials, and more. Ninja is currently experiencing double-digit month-on-month growth, driven by a combination of technological innovation, market demand, and operational efficiency.



1 الرياض المالية تقود أكبر جولة تمويل ما قبل الطرح العام في المنطقة لشركة "نينجا" المتخصصة في التجارة السريعة، لتصبح أحدث شركة "يونيكون" سعودية

قادت الرياض المالية جولة تمويل بقيمة تتجاوز 935 مليون دولار لقيادة "نينجا"، منصة التوصيل السريع السعودية، لتضم بذلك إلى قائمة الشركات التقنية "يونيكون" في المملكة.

تؤكد هذه الجولة مكانة الرياض المالية الرائدة في قطاع الملكية الخاصة ورأس المال البشري في المنطقة، حيث استلمت وتجاوزت بلحاظ من عدة شركات تقنية ناشئة مثل "موكس" و"يونيفونك" و"شور العالمية التقنية" و"تركر".

تأسست "نينجا" في عام 2022، وتقدم خدماتها في السعودية، البحرين، قطر والكويت، مقدمة خدمات توصيل سريع تشمل المواد الغذائية والسلع الأساسية والمرتبطة وغيرها. تشهد "نينجا" نمواً شديداً منذ إنشائها مدفوعاً بالابتكار التكنولوجي، وقوة الطلب في السوق، والتميز التشغيلي.

2 Riyadh Capital Marks Eid with Team Gathering

Riyad Capital's Human Capital Department organized an Eid Al-Adha celebration, where employees came together in a warm and festive atmosphere fostering a spirit of togetherness and gratitude among colleagues.



2 منسوبي الرياض المالية يحتفلون بعيد الأضحية

نظمت إدارة رأس المال البشري في الرياض المالية احتفالاً بعيد الأضحية، حيث اجتمع منسوبي الشركة في أجواء مليئة بالألفة والبهجة، تحسيساً لروح الفريق والتقدير المتبادل.

3 Riyadh Capital Sponsors ISLA's 32nd Annual Conference in Madrid

Riyad Capital sponsored the 32nd Annual Securities Finance & Collateral Management Conference, held in Madrid from 17-19 June 2025 by International Securities Lending Association (ISLA). The event serves as a global platform for engaging with securities lending and collateral management experts, and showcased Riyad Capital's leadership in shaping the future of the industry across the region and beyond.



3 رعت الرياض المالية المؤتمر السنوي الثاني والثلاثين (ISLA) في مدريد

شاركت الرياض المالية في المؤتمر السنوي الثاني والثلاثين للرابطة الدولية لإقراض الأوراق المالية (ISLA)، والذي أقيم في مدريد خلال الفترة من 17 إلى 19 يونيو 2025. يعتبر المؤتمر منصة عالمية تجمع خبراء التمويل المضمون وإدارة الضمانات، وسلط الضوء على دور الرياض المالية في دفع عجلة تطوير هذا القطاع إقليمياً ودولياً.

4 Launch of the first training program from the RC training calendar with the participation of 20 colleagues across all functions

The program aims to deepen the employees' expertise in Microsoft Excel and Power BI, focusing on complex functionalities and integration techniques. The RC training calendar consists of 12 programs covering a variety of topics including Investment Programs, Professional Development Programs, and Leadership Development.



4 إطلاق أول برنامج تدريبي ضمن تقويم التدريب الخاص بالرياض المالية بمشاركة 20 موظف من جميع الإدارات

يهدف هذا البرنامج إلى رفع مستوى مهارات الموظفين في استخدام تطبيقات Microsoft Excel و Power BI، والتركيز على الاستخدامات المتقدمة ومهارات الاندماج. يحتوي تقويم البرامج التدريبية للرياض المالية على 12 برنامجاً تدريبياً تغطي مجموعة متنوعة من المواضيع، بما في ذلك برامج الاستمرار، وتطوير المهارات المهنية، وتطوير القيادات.

Our People

فريقنا



شوق العنزي Shouq Alanazi

تنضم إلى إدارة الوساطة والقنوات البديلة
Joins the Brokerage and Alternative Channels Department

External Communication

التواصل الخارجي

Reminder

تذكير

As ambassadors of Riyad Capital, it is our collective responsibility to ensure consistent, accurate, and positive representation externally.

بصفتنا ممثلي الرياض المالية تقع على عاتقنا مسؤولية جماعية لضمان تمثيل الشركة خارجياً بشكل متسق وإيجابي.

Please align all external communications with the Marketing and Corporate Communications Department

قبل أي تواصل خارجي يرجى التواصل مع إدارة التسويق والاتصال المؤسسي

RC-Marketing@intra.riyadbank.com

RC-Marketing@intra.riyadbank.com